

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 2000
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 2000
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1892

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 2000

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1892

1995

1. Nos. 32200-32218

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 25 October 1995*

	<i>Page</i>
No. 32200. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Malaysia:	
Agreement on mutual assistance in relation to drug trafficking. Signed at Kuala Lumpur on 17 October 1989	3
No. 32201. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Italy:	
Agreement concerning mutual assistance in relation to traffic in narcotic drugs or psychotropic substances and the restraint and confiscation of the proceeds of crime. Signed at Rome on 16 May 1990.....	21
No. 32202. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Argentina:	
Cultural Convention. Signed at Buenos Aires on 8 October 1990	43
No. 32203. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Ukraine:	
Treaty on the principles of relations and cooperation. Signed at London on 10 February 1993	57
No. 32204. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Saudi Arabia:	
Agreement for the avoidance on a reciprocal basis of double taxation on revenues arising from the business of international air transport and on the remuneration of employees of enterprises engaged in such business. Signed at Riyadh on 10 March 1993	79

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1892

1995

I. N^{os} 32200-32218

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 25 octobre 1995*

Pages

N° 32200. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Malaisie :	
Accord en matière de trafic de stupéfiants. Signé à Kuala Lumpur le 17 octobre 1989.....	3
N° 32201. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Italie :	
Accord d'assistance mutuelle relative au trafic de stupéfiants et de substances psychotropes ainsi qu'à la rétention et à la confiscation du produit d'activités délictueuses. Signé à Rome le 16 mai 1990	21
N° 32202. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Argentine :	
Convention culturelle. Signée à Buenos Aires le 8 octobre 1990.....	43
N° 32203. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Ukraine :	
Traité sur les principes guidant les relations et la coopération. Signé à Londres le 10 février 1993	57
N° 32204. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Arabie saoudite :	
Accord tendant à éviter sur une base réciproque la double imposition sur les revenus provenant du transport aérien international et sur les rémunérations du personnel des entreprises de ce secteur. Signé à Riyad le 10 mars 1993	79